
Brukarrådsmöte Hörselverksamheten Vänersborg 

Datum: 28/11 

Tid: 13:00-15:00 

Plats: Regionens hus Vänersborg  
Lokal: Framtiden 

Deltagare: 
Nathalie Laagen Enhetschef hörselteam, Johan Hellgren, Sandra Nilsson hörselpedagog  
Barbro Prästbacka, Harry Eriksson, Rolf Hansson, Leif Svensson, Marianne Schewenius 

Kjell Odalgård  

 

Skrivtolk  

Mötespunkter: Ansvarig Anteckning 

Audionommottagning 
- Tillgänglighet/väntetider 
- Rekrytering 

Nathalie Laagen  Tillgänglighet telefon:  
Väntetid: NT1 under 60 dagar 
de individer som inte kan ta 
telefonsamtal kommer in inom ca 
110 dagar. 
 
Rekrytering: Vi har rekryterat 
audionomer, barnkurator och även 
hörselingenjör.  
 
Remisskraven har ökat där vi nu 
kräver att audiogram är med i 
remissen, patienten ska även vara 
motiverad 
 
HRF frågar om tips inför patienter 
som inte använder hörapparaterna, 
HRF undrar hur de ska agera.  
De ska höra av sig till 
hörselverksamheten och be om hjälp 
att komma igång med hörapparater.  
man kan även nämna att 
hörapparater är bra för att de 
påverkar det sociala sinnet som 
också påverkar det sociala 
samspelet. 
 

Hörselteam 
- Alternativt telefoni,  
- Barnteam 
- Vuxenteam 
- Vårdförlopp Grav 

hörselnedsättningar 

Nathalie Laagen Alternativt telefoni har 1 pedagog 

som är tjänstledig för studier. 1 

audionom i gbg som kommer gå på 

föräldraledigt till sommaren.  

 



- Grupprehabiliteringar 
- hörselombudsutbildningar 

 

Tera är förskrivningsstopp för 

tillfället, vi vet inte i nuläget hur 

länge.  

 

Vuxenteam fullständig, ny pedagog 

sedan mars. 

 

Vårdförlopp grav hörselnedsättning - 

startat och är under uppbyggnad i 

verksamheterna, kommer köras igång 

ordentligt efter nyår.  

 

Grupprehabiliteringar  

Barnteamet har skickat ut en 

gruppinbjudan och hoppas kunna 

köra i februari. 

 

Vuxenteamet: 

Under våren kommer vi ha 

hörselgrupp KAM Kommunikation 

alternativa metoder (Hörselgrupp för 

de med gravhörselnedsättning) 

Men vi har även hörselgrupper för 

Seniorer, yrkesverksamma, tinnitus 

och méniere. 

 

Hörselombudsutbildningar: kommer 

ske under varje vår, troligtvis första 

träffen i april. Hörselpedagog 

återkommer med datum och inbjudan 

till HRF så de kan prata med 

kommunerna. 

 

Rapport från brukarorganisationerna   

Kjell & Harry  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Barbro 
 
 
 
 
 
 

 Styrelsemöte, fester, göra 
hörseltester i Brålanda på 
våffelcafet. 
Öppet hus har också varit.  Träffat 
sps Lilla Edet och Trollhättan och 
information norra Älvsborg. Positiva 
och bra dialoger. Ska till Skepplanda i 
maj 2025. Fick många besökare på 
hörselveckan i Vänersborg och 
Trollhättan.  
Stått på IKEA i Uddevalla 
 
Ska träffa Demensföreningen kring 
hörsel.  

 
HRF berättar att de måste bli mer 
aktivt att gå ut till omgivningen för 
att öka kunskapen om HRF. 
 



 
 
 
 
Marianne, Rolf och Leif 

Distriktsammanhang i HRF kommer 
de vara på företagsmässor.  
 
Hörseldagen, varit positivt och fick 
bra information, blev ca 70 personer 
som kom.  
Seniormässa ca 20 utställare.  
Adventsträff.  
Stått i affärer vid ingången och 
träffat folk.  
Curlingverksamhet i Rabaldshede 
folketspark.  
Seniormässa i maj i Hedekas.  

Inkomna punkter:    

När hålls nästa 
hörselombudsutbildning? 

 Se svar ovan 

   

Övrigt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 VGR – audionomer har deltagit i 
gymnasiemässan i Göteborg 
 
CI operationer minskar i Västra 
Götaland och HRF kommer att ha 
möte med CI –Teamet i början av 
2025.  
 
Utbildning för nya Hörselhjälpare 
sker 7 och 8 februari i Vänersborg. 
Barbro kommer skicka ut inbjudan.  
 
Kommer även vara en 
fortsättningsutbildning för 
hörselhjälpare under våren.   
 
HRF vill utveckla sin teknik och 
kunskap och önskar en genomgång 
av ingenjör för genomgång. T.ex. 
Appar.  
Verksamheten kommer ge 1 
genomgång, kanske bjuda in 
leverantör  för genomgång.  
 

 

Nästkommande möten  

2025-04-10  

 

 

 



 


